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Uprzejmie informuję, że na LXIV sesji Rady Miejskiej 28 kwietnia 2022 r. w punkcie 

„Zapytania i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radna Krystyna 

Mierzejewska zgłosiła następujące wnioski i oświadczenia:  

1. Podziękowała Panu Prezydentowi za to, że powrócono do rozmów z właścicielem 

działki 117/22 na Westerplatte by ją odkupić i połączyć alejką osiedla Westerplatte  

i Jasna. Poprosiła również o informację, jeśli uda się odkupić tą działkę. A jeśli to 

nastąpi to, kiedy te prace ewentualnie będą wykonane.     

2. Działka 77/185 o powierzchni 2.614 metrów ta działka jest w chwili w posiadaniu 

Tarnowskiej Spółdzielni Mieszkaniowej – wieczyste użytkowanie. Jest to dość duża 

działka, która przylega do nowego Domu Kultury, który lada moment tam już powstanie 

– zakończy się jego budowa. Jest to duża działka nie da się tam nic wybudować, 

ponieważ jest tam dużo instalacji min. gazowa, w związku z tym nadaje się ona tylko na 

parking. Prosiłabym o rozmowy z Tarnowską Spółdzielnią Mieszkaniową o nawiązanie 

współpracy, rozmów. Ponieważ tą działkę można by bardzo tanio odkupić. Myślę, że 

nawet Tarnowska Spółdzielnia przekazałaby tą działkę w celu wykonania parkingu. 

Bardzo przydałby się tam parking dla tych, którzy przybywają do tego Domu Kultury, 

jak również dla mieszkańców. Bo wiemy jak bardzo brakuje miejsc parkingowych na 

osiedlach. Ciągle miejsc parkingowych brakuje. Jest to bardzo fajna działka bardzo 

proszę Pana Prezydenta o zainteresowanie się ta sprawą.  Jeżeli by się udało to może 

moglibyśmy w przyszłym roku przeznaczyć środki na budowę tego parkingu.  

3. Zwróciła się z prośbą do Pana Prezydenta o przystąpienie Tarnowa do bezpłatnego 

„Ogólnopolskiego Programu Profilaktyki Czerniaka”, który jest kierowany do dzieci  

i młodzieży w szkołach. (Pismo w załączeniu)  
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